
СТЕНОГРАМА 

засідання Комітету з питань правоохоронної діяльності 

17 січня 2020 року (вечірнє) 

Веде засідання голова Комітету МОНАСТИРСЬКИЙ Д.А. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Колеги, доброго дня, ще раз! 

Продовжуємо засідання комітету, я думаю, зараз підійде. Є кворум. 

Колеги, ми вже зараз не зможемо розглядати кандидатури, які надіслані 

депутатськими фракціями і групами. Тому я… Тому що ми вже вийшли за 

межі сесії. Зараз будь-яке… 

 

БУЖАНСЬКИЙ М.А. (Не чути) 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. В округах. 

 

БУЖАНСЬКИЙ М.А. (Не чути) 

  

ГОЛОВУЮЧИЙ. Давайте таким чином. В будь-якому разі нам треба 

буде продовжити строк для подачі документів від фракцій, депутатських 

груп і фракцій. Це раз. 

І, по-друге, визначитися, коли ми з вами зберемося. Це два. 

Ну, по-перше, не надійшли ще пропозиції від всіх депутатських груп і 

фракцій. 

 

_______________. (Не чути) 

  

ГОЛОВУЮЧИЙ. Ну, зокрема, від фракції "Слуга народу". 

 

КУНИЦЬКИЙ О.О. Ну, подождите! Это единственная фракция, 

которая не удосужилась сегодня подать своих кандидатур. Почему-то все 



остальные фракции успели, а наша получается самая оперативная и самая 

"турбо", - и не успела. 

Если мы не можем это сделать во время заседания Верховной Рады, 

давайте сделаем это сейчас. Я думаю, что члены комитета вполне 

самостоятельны для того, чтобы определить, кто может соответствовать 

критериям и представлять от нашей фракции людей. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Олександр, ми з вами не уповноважені висувати 

людей від фракції. 

 

КУНИЦЬКИЙ О.О.  Подождите, те, кто уповноважены, они не 

соизволили сегодня сделать в течение рабочего дня, хотя все остальные 

фракции успели это сделать. Это прямой саботаж,  – я  считаю. 

 

БУЖАНСЬКИЙ М.А. (Не чути) 

(Загальна дискусія) 

   

КУНИЦЬКИЙ О.О. Если у нас нет желающих, если у нас нет во 

фракции желающих, давайте мы тогда как члены комитета выступим от 

фракции "Слуга народа" и предложим кандидатов из круга нашего комитета. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Колеги, я спочатку ставлю тоді пропозицію на 

голосування продовжити строк подачі документів до 27 січня 2020 року.  

 

_______________. (Не чути) 

  

ГОЛОВУЮЧИЙ. Я ж оголошую, що є пропозиція для того, щоб 

продовжити строк подачі документі від депутатських груп і фракцій до 27 

січня 2020 року. 

 



МАМКА Г.М. Можна з мотивів. 

  

ГОЛОВУЮЧИЙ. Можна. 

 

МАМКА Г.М. Я вибачаюсь, у нас більшість в комітеті від 

монобільшості "Слуга народу". Чомусь фракції там, де менше представників, 

де менше людей, яких обрали, змогли це зробити.  А монобільшість вона не 

змогла цього зробити. Або не захотіла. Або спеціально просто перетягує це 

питання. На мою думку, все-таки, якщо комітет повинен визначитися в 

відношенні до нього з боку фракції. 

Якщо ми проголосували і поставили термін до 12 години, то на підставі 

чого комітет повинен змінити думку. Це просто неповага до комітету, а, в 

першу чергу, самих до себе. Якщо визначений час, і не подали папери з 

приводу включення членів, то це проблеми іменно цієї фракції, яка не змогла 

цього зробити. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Я зачитаю вам лист від фракції "Слуга народу", який 

надійшов. Оскільки не було жодних перерв, починаючи з нашого… Засідання 

було зранку о 9:00 і жодних перерв, як ми бачимо, не було. Перерва з 12 до 

12:30 була виключена. Тому, депутатська група, фракція політичної партії 

"Слуга народу" в зв'язку з цим не мала можливості визначитися з 

кандидатами на зазначені посади. Враховуючи вищезазначене депутатська 

фракція "Слуга народу" звертається з проханням не розглядати дане питання 

на засіданні комітету без пропозицій, наданих депутатською фракцією 

"Слуга народу". Зважаючи на те, що це було дійсно надзвичайно скорочений 

час і перерви не було, можливості визначити не було, тому так. 

 

КУНИЦЬКИЙ О.О. Денис Анатолійович. Я считаю… 

Послушайте, но это… (Шум у залі) 



Я считаю, что как бы это не звучало, но это неуважение ко всем 

коллегам из других фракций, которые, не смотря на то, что они работали 

точно также как и мы, они … 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Колеги, за дві години, менше, ніж за дві години 

подати пропозицію від найбільшої фракції не було можливості. 

 

КУНИЦЬКИЙ О.О. Это можно было бы обсуждать, если бы другие бы 

не успели. Другие успели это сделать – это раз. Во вторых, у нас кандидаты 

были готовы еще с утра, и мы готовы были их обсуждать. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Значить, колеги, тому я ставлю на голосування першу 

пропозицію: продовжити строк подачі документів від депутатських груп і 

фракцій до 27 січня. Тому що  в будь-якому разі зараз ми вже приймати 

рішення по кандидатам не будемо. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

13 – за.  

Хто проти? Один.  

Утрималися?  

Дякую вам. Рішення прийнято. 

Відповідно визначаємося. 

Так, будь ласка. 

 

УСТІНОВА О.Ю.  Я правильно розумію, ми продовжуємо термін для 

всіх, тобто можна відкликати листи і подавати нових. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Можна змінити до 27 числа, змінити до 27 числа ці 

кандидатури. Так. 

В зв'язку з цим, колеги, я сьогоднішнє засідання комітету… 

 

МАМКА Г.М. (Не чути) 



  

ГОЛОВУЮЧИЙ. Повторно, Григорій Миколайович? Да, десь же 

повторно було? 

 

МАМКА Г.М. (Не чути) 

  

ГОЛОВУЮЧИЙ. Бачте як активно…(Шум у залі) 

В зв'язку з цим, колеги, ми з вами маємо зібратися після 27 січня. 

А сьогоднішнє засідання я оголошую закритим. Дякую вам.                   

   

 


